EF: 20			活供		
下現時是否大新銀行信用卡客戶? □ 是 Yes e you existing Dah Sing Bank Credit Cardholder?		大 新 銀 行 DahSingBank	COMPUTER	大新香港	電腦學會
申請信用卡類別及迎新禮品 Credit Card Required And Wel	Icome Gift 住宅 Resid	□ 宿舍 □ Quarters (Q)	與家人/親屬同住 Live with parents/re	latives (P) 自置物業 Self-owned	d (O) 日 租賃 Rented (R)
如欲申請大新香港電腦學會信用卡,年薪需達HK\$120,000或以上。 To apply Dah Sing HKCS Credit Card, the minimum annual salary is HK\$ above.	\$120,000 or	□ 按揭 Mortgage (M)	每月按揭供款/租金 Mortgage Instalmen	金 t/Rent Per Month: HK\$ _	a (O) — neilleu (n)
✓ 大新香港電腦學會信用卡 (612) Dah Sing Hong Kong Computer Society Credit Card (612)	Please	言用卡及月結單寄往 e send Card(s) and State 司地址 Office Address	ement(s) to my (P.O.		ed): Del Code
迎新禮品 (請選擇其一) Please choose one of the following Welcome Gift: 「 Vtech數碼室內無線電話 Vtech Digital DECT Phone (MRV)	電郵: informa	也址 Email Address (<mark>敬</mark> tion updates) (最多30個字遲	<mark>青填寫以便本行日後</mark> 通標點符號 Maximum 30	例閣下最新優惠 Please fill O characters including punctua	in for further promotional ation marks)
(於 2009年12月31日前成功申請並於發士後2個月內累積發脹振支滿HK\$2,000或以上 apply on or before December 31, 2009 with accumulate retail spending / cash advance \$2 withn 2 months from card issuance can be entitled to the Vtech Digital DECT Phone.	2,000 or above		職業 Your (6 7W AN ANY OLD THE TO 10/1 1 1
只過用主新大新音灣電腦學會信用卡香产。即於過往12個月末音持有有效之大新音灣電腦學會信用卡。 applicable to new Dali Sing HKCS VISA Cardholder, i.e. not holding valid Dali Sing HKCS Credit Card in past 12 mont 高達HKS60,000可以企免息分期 Up to HK\$60,000 Interest Free Cash-in Installment P (並無簽賬要求 No spending requirement) 只愿用全新大斯信用卡客户侵往12個月末間持有任何有效之大新信用卡This offer is only applicable to Bra Credit Cardholder (Justomer does not holding any valid Dali Sing Credit Card in past 12 months)	Plan (MRW) 登記 Busin	公司名稱(請用 <u>英文</u> 正相 登副本 Name of Employ ess Registration (BR) No	er (in <u>English</u> BLOC	K letters). If you are sel	
註 Note: 若客戶不獲高速HK\$60,000免思現金分期,本行將會代為經彈Vtech數碼室內無線電話為超新機品。If y pto HK\$60,000 Interest-free Cash-in Installment Plan, your welcome gift will be assigned as Vech Digital DECT PD 若沒有注例所漢字之即將一樣之一就可以 do not specify the welcome gift, your welcome gift will be assigned as Vech Digital DECT Phone. Gift atem cannot be chang	you are not entitled hone. 任職2	公司地址 (請用 <u>英文</u> 正楷 t/Room 樓 Flo		ess (in <u>English</u> BLOCK le 大廈/屋邨 Bui	
會員號碼 Membership Number	門牌号	虎數及街道名稱 No. and	Name of Street		
本人為 I am: □ 香港電腦學會會員 會員號碼 HKCS Member Membership No.:	地區	District			巷 □九龍 □
信用卡繳付會員費授權書 Credit Card HKCS Membership Fee Payment Authoriza	ation	電話 Office Tel.	內線 €	xt. 手提電話/傳呼	機號碼 Mobile/Pagei
信用卡繳付會員費授權書 Credit Card HKCS Membership Fee Payment Auth 本人同意以大新香港電腦學會信用卡自動轉賬繳付本人之香港電腦學會會員費,以享獲雙 I/We hereby agree to autopay the Hong Kong Computer Society membership fee with	性倍積分獎賞 。	Position 見公司年期 Year of Servic		業務性質 Nature of Bu	
HKCS Credit Card to enjoy the double bonus point benefit. 本人不同意以大新香港電腦學會信用卡自動轉賬繳付本人之香港電腦學會會員費。I/We herel to autopay the Hong Kong Computer Society membership fee with my Dah Sing HKCS Credit to	eby not to agree Card. 不適用於主	兄公 可 牛 州 Year Of Servic 卡申請人為本港認可全日制大專學	HK\$		入來源 Other Income S tertiary institutes' full time stude
若沒有註明·本行則代為選擇同意以大新香港電腦學會信用卡自動轉帳繳付閣下之香港電腦 you do not specify you choice, your Hong Kong Computer Society membership fee woi as debited by your Dah Sing HKCS Credit Card.	ould be default	卡申請人必須年滿18歲	 Supplementary Ca 		
本人的,因用或並授權者用電腦學會(HKCS)按明在本人(高)之大新香港電腦學會信用卡戶口內支付指定電腦學會會員會,至至另 人(高)同意者運職學會有看起經濟外中語的無理 時中,本人(高)回來人或消凍或定处投權者,我附近就定理之政制。但別,其實際知識者繼續會會。IWE heatey agee and au Computer Society ("HKCS") to debt my Dah Sing HKCS Credit Card Account an amount equal to the HKCS membership fee every until further withen notice. IWe agree that HKCS reserves the right to reject this application without gwing any reason. IWE us	payment thereafter understand that this	身份證上之 <u>英文</u> 姓名 <u>Eng</u>	lish Name as printed o		
application will be effective only after my Dah Sing HKCS Credit Card is approved. I/We hereby agree that any notice of the cancella this authorization shall be given directly to HKCS in writing at least one month prior to the date on which such cancellation or variation	llation or variation of ion is to take effect. 中文	生名 Name in Chinese 名		前名/別名 (如有,請附有服 Former Name / Other Na (Please attach documentary pro	ame
個人資料 Your Personal Data 英文姓名 (須與香港身份證或護照上的姓名相同) □先生Mr □太太Mrs		青人關係 Relationship wi	th Applicant	職位 Position	
English Name as printed on HKID Card or Passport		公司名稱 Name of Emplo	yer	□ 受僱 Emp	□ 自僱 loyed Self-empl
Surname Given Name 中文姓名 前名/別名 (如有 · 請附有關證明) 出生日期 Date	e of Birth	目期 Date of Birth 日DD 月MM 電話號碼 Home Tel, No.	1 年YYYY	香港身份證/護照號碼公司電話號碼 Office To	
120-1		B 向 5元 NB HOITIE IEI. NO.		スリ电前弧線 Office II	el. INO.
Name in Chinese Former Name / Other Name (Please attach documentary proof if any) 日 月 DD MM	A FYYYY	雷郵	tth til- Email Address	(為培育官以佈太行口後達知關下基金	f傳車 Dlassa fill in for further pr
Name in Chinese 姓 名 香港身份證 / 護照號碼 HKID / Passport No. () 「別 「 「 」 「 」 「 」 「 」 「 」 「 」 「 」 「 」	年	電郵 information	地址 Email Address tion updates) (最多30個字連模	(敬請填寫以便本行日後通知閣下最業 點符號 Maximum 30 characters incl	·優惠 Please fill in for further prouding punctuation marks)
Name in Chinese 姓 名 香港身份證 / 護照號碼 HKID / Passport No. 「婚姻狀況 未婚 日婚 日期	年 M YYYY 國籍 Nation	Ė	動櫃員機服務	₹ ATM Facilities	
Name in Chinese	年 M YYYY 國籍 Nation 其他 Others (O)	lanty	動櫃員機服務 用卡一併用於自動櫃 Sing HKCS Credit Cr 主卡申請人	F ATM Facilities 員機以處理本人以下之 ad for my Dah Sing Bank 附屬・	大新銀行賬戶。I wisk Account(s) listed bell
Name in Chinese 姓名 哲港身份證 / 護照號碼 HKID / Passport No. 國籍 Nationality 婚姻狀況	其他 Others (O) rs)	文將大新香港電腦學會信	動櫃員機服務 用卡一併用於自動櫃 Sing HKCS Credit Cr	ATM Facilities 員機以處理本人以下之 ad for my Dah Sing Bank 附屬 pplicant Suppl 」中文 英	大新銀行賬戶。I wis Account(s) listed bel
Name in Chinese	其他 Others (O) 本人名 have / it 和 start	意识 放將大新香港電腦學會信 ATM facilities on my Dah s 機變幕指示用 creen instruction in 支票/儲蓄帳戶號碼 current/Saving Account N	動櫃員機服務 用卡一併用於自動欄 Sing HKCS Credit C/ 主卡申請人 Principal Card A _l 以英文 English	ATM Facilities 員機以處理本人以下之 ad for my Dah Sing Bank 附屬 pplicant Suppl 」中文 英	大新銀行賬戶。I wis k Account(s) listed bel 卡申請人 ementary Card Applic 文 中文

Dah Sing HKCS Credit Card Application Form [用卡申請表格

「**Jet**so 兌現」計劃申請表 "Cash-in Plan" Application Form

如欲申請「**Jetso** 兑現」計劃,請填妥下列各項並附上閣下之指定個人銀行港元存款戶口之存 之銀行存款戶口月結單(印有持戶人之姓名及戶口號碼)之副本

If you would like to apply for "Cash-in Plan", please complete the following fields and enclose a copy of your designated personal bank Hong Kong Dollars savings account passbook front page or the latest bank statement (indicating your name and account number).

☑ 本人現申請「**Jet50** 兑現」計劃,以享每月特低手續費*優惠,並以下列分期期數繳還款項

I would like to apply for "Cash-in Plan" to enjoy the super low monthly handling fee* and choose the repayment period below (Please put a " \checkmark " on your desired repayment period):

□ 36 個月months

□ 48 個月months

12個月months □ 24 個月months (若客戶無註明選擇,本行將代為選擇24個月免息分期計劃。) (If not specified, your repayment period will be treated as 24 months

*如欲查詢最新每月手續費,請致電本行客戶服務熱線2828 8002。
*For the latest monthly handling fee, please contact our Customer Service Hotline at 2828 8002.

申請兑現之金額(HK\$)

Requested "Cash-in" Amount (HK\$):

指定存入銀行名稱 Name of the Bank:

請將兑現金額存入本人名下之個人銀行港元存款戶口("指定戶口"),賬戶號碼為(聯名戶口不適用):

Please transfer the requested "Cash-in" Amount to my designated personal bank Hong Kong Dollars savings account (the "Designated Account") below (Not applicable for joint accounts):

文義如有歧異,以英文為達。In case of any discrepancy between the Fnolish and Chinese versions, the Fnolish version shall no

FOR BANK	Prog : HCIXXX	App Amt	
USE ONLY	Ops	App Code	

「信用卡付款保障」計劃 Card Payment Protection Plan

閣下如欲選擇參與「信用卡付款保障」計劃,請選擇以下方格:

To take advantage of the OPTIONAL Payment Protection Insurance Plan, please select the box below.

本人願意參與這項可為本人提供高達港幣十萬元保障的「信用卡付款保障」計劃。本人明白若本人不幸身故或因素外、疾病失去工作能力,此計劃即為本人清確信用卡戶口益次或最低讓敦鎮(可多至12個月),而此計劃每月之保費將以每月 2月結單總結次計算。每用化5106結次為HK\$0.5。本人明白此計劃的保障將在本人的信用卡申請獲接納及開始收取保費 時始正式生效。唯任何已患有之傷病則不列人保障範圍內。

***PRILEALEX** * 程士門(正明十上時時)用で列入保険期間(P)*

Fs. please enroll me in the Payment Protection Insurance Plan which coverage is up to HK\$100,000. I understand that this plan will pay for my outstanding behance or the minimum repayment amount (up to 12 months) if I died or lost my working ability accidentally. The monthly premium for the plan will be calculated according to the outstanding behance of the monthly statement. The monthly premium of this insurance plan is HK50.5 per HK\$100 of the monthly statement behance. I understand the coverage under this plan will not be effective until my Credit Card application is approved and the premium is charged to my account. All pre-existing conditions are excluded.

「八達通自動增值」服務及個人*八達通卡*申請表 Application Form for the Octopus Automatic Add Value Service and Personalised *Octopus*

本部份適用於以一個或多個八達通卡或產品(「八達通卡」)申請「八達通自動增值」服務(「自 動增值服務」)及申請個人八達通卡。

This section shall be used for the application of linking one or more Octopus cards or products (collectively referred to as "Octopus") to the Automatic Add Value Service (the "AAVS"), and for the application of a Personalised Octopus.

申請條款 Terms of Application

1. 「自動增值服務無戶」、「自動增值服務帳戶持有人」及「八建碑ヶ持有人」的定義 張八環通自動潛值協議(「自動增值協議」) 及此申請表而言: 「自動增值服務帳戶」即請此申請表中部的所指的信制・時期 戸。或不時由大新銀行或自動增值服務賬戶持有人通知 「自動增值服務服戶」即前提出申請表中部的所指的信制・時期 戸。或不時由大新銀行或自動增值服務賬戶持有人通知 「任金灣子持有人」即指此申請表中部內的人士。」

2. 电請責格 如關下是年滿18歲之大新信用卡客戶,關下可為自己和最多三位年滿12歲之賴友(「申請人」)申請自動僧值服務,但 各申請人均須持有*八建通*卡或照此申請表同時申請個人*八建通卡。*所有申請人的*八建通卡*或個人*八建通卡*之自動增值 費用,將會於自動增值服務賬戶內扣除。

费用:將會於自動增值服務聚回人排經查去 (甲) 已持有八經遊子於不用申請個人/據遊子之申請人,須於此申請表內填上其/遊遊子的8或9位之屬於並填妥此申 請表。申請一級本公司接換,本關之八經遊子終以申請人之名登並從與自動增值服務帳戶建擊。申請人孫維集為 選如其申請予展次功批核,若八經遊子的自動增值功能的未設動。申請人須斯在干顯車站內之客等中心或售票監 抵動自動增值功能。 (2) 如欲申請個人/遊遊子(但不包括有學生身份記錄之個人//經遊子)申請人須斯在干顯車站內之客等中心或售票監 (3) 所有附有自動增色等份記錄之個人//建遊子(中請人可將申請表本申請書) (5) 所有附有自動物色多份記錄之個人//建遊子中請內用為申請表本申請動增值服务。如申請人希望將學生身份 2000年以入//經濟子上,則必須提過所的國際收收兩階與金灣機構(如地雖如入廣程報的客務中心)申請。 (2) 本公司保留不接受任何就自動增值服務及次。個人//經濟子申請之權利。

(戌)本公司保留个接受任何就目動海恒服務及以來调办人以表现了下旬本。 4. 費用 (甲) 前次申請自動增值服務應戶之多。而轉換銀行或重新散動自動增值功能之申請則需向本公司繳付HK\$20不可退 漢:再轉變。有關應用抵於自動增值服務應戶內期除。 (乙)申請個人*八建兩子*。更用為HK\$100,包括HK\$50按金、HK\$30储值額及HK\$20不可退還手續費,此費用將於 自動增值服務應戶內的除。 (丙) 作為自動增值服務應戶持有。 (丙) 作為自動增值服務經戶持有。 (丙) 作為自動增值服務經戶持續。 使用八個鄉子及自動增值服務必須接受由本公司市站公佈的八達爾發·修款(「發卡條款」),自動增值協議及本申 請條款所的來。若發卡條款。自動增值服設本申請條款及本申請條款的表準。 申請人如簽署本申請表,即表示其同意謂守發卡條款、自動增值協議及本申請條款的表。 中請人如簽署本申請表,即表示其同意謂守發卡條款、自動增值協議及本申請條款的可以 本已即此申請表一併派發,發卡條款的文本可向本公司宗取或於本公司開址(www.octopuscards.com)下結 6. 讀失人超緯大

6. 頭失八線通卡 關下同意如選失附有自動增值功能之八線通卡或個人//經過卡。應即時透過八線通卡線失熱線(2266 2266)向本公司報失。自動增值服務展戶持有人及有關之八線過卡持有人須負責支付在報失後6小時內有關八線過卡透過自動增值服務所增添的價值,但不會超過由本公司不時訂定之每日最高自動增值額。

1. 取消自動増信服務銀戸 作為自動増信服務銀戸特有人、関下同意如日後取消自動増信服務或更改自動増信服務既戸・本公司有權・但無責任・代閣下取消止申請表養明中所提及的授權。

盟建個人*八達猶卡* 閣下同意如選擇個人*八達猶卡*,本公司有權從按金中扣取HK\$10(或本公司全權決定的金額)作為退卡手續費。

無人領取個人/建*通卡* (甲) 閣下個人/建*通卡* (甲) 閣下個人/建*通卡* (車) 閣下個人/建*通卡* (本) 京都下未能於終邁知起計六個月內領取閣下之個人/*選通卡* ・本公司將會銷毀閣下之個人/*選通卡* ・並沒收其投金及儲值餘額。

「死五×四国か一
10.個人資料
10.個人資料
如欲申請自動潛信服務及個人*八建婚卡*・每位申請人必須向本公司提供其個人資料。若申請人未能根據本申請表提 供所需的個人資料・本公司將無法向其提供自動潛服務或及發出個人*(建婚卡。* 申請人如簽署本申請表,即表示已細閱、明白及同意自動增值協議條款第33至40關於個人資料(私隱)條例的通知。

11. <u>英文本為準</u> 若本申請條款的中、英文本之間有任何歧義,則應以英文本為準。

Definitions of "AAVS Account", "AAVS Account Holder" and "Octopus Holder".
 For the purposes of the Octopus Automatic Add Value Agreement; "AAVS Agreement") and this application form:
"AAVS Account" means the credit card account specified in Section A of this application or such other credit card account notified to us, Octopus Cards
"AAVS Account Holder" means the person specified in Section A of this application form; and "Octopus Holder" means any one of the persons specified in Section B of this application form; and "Octopus Holder" means any one of the persons specified in Section B of this application form;

*ANCS ACCOUNT HOUSE IT these are becomes
Section to 10 this application from.

2. Bigbilly.

If you are a Dah Sing credit card holder aged 18 or above, you may apply for the AAVS for yourself and up to three family members, friends or relatives who are aged 12 or above you and such other persons together are referred to as the *Applicants*; In using this application form, relatives who are aged 12 or above you and such other persons together are referred to as the *Applicants*; In using this application form electrons.

3. Application for AAVS and Personalized Octopus of Personalized Octopus of the Applicants by the AAVS will be charged to the AAVS Account.

3. Application for AAVS and Personalized Octopus

(a) If an Applicant has an existing Octopus and does not wish to apply for a Personalized Octopus, the Applicant should fill in the 8- or 9-digit serial number of histher Octopus in this application form and complete the applicant for any and the Applicant and the Applicant and the Applicant has a man end inkels to the AAVS Social, and the Applicant who altered to apply for a Personalized Octopus to the AAVS for any and the Applicant though the to apply for a personalized Octopus should not be transferred to or used by a person other than the relevant Octopus Holders.

(b) For an Applicant who altered has a Personalized Octopus with his/the student status recorded on it, he/she can apply for the AAVS. Social to the AAVS and of the AAVS and of

(a) We reserve the right to reject any application for AWS and/or Personalized Octopus is our size usual content of the AWS. There is a non-refundable handling fee of HKS20 charged for transferring the AWS from one bank to another, or reactivation of the AWS. Glowing auspension. Such feels will be the AWS contracted of the AWS and the AWS and the AWS from one bank to another, or reactivation of the AWS following suspension. Such feels will be the AWS and the

Cotaline uron us or summers.

Fig. Card Loss

You garee that if you lose your Octopus linked with AAVS or your Personalized Octopus, you shall report such loss to us immediately by calling the Octopus Lost-card Hotline (2266 2266). You, as the AAVS Account Holder or the relevant Octopus Holder, shall be liable for the aggregate value added to the lost Octopus by the AAVS within 6 hours after the loss report, but such liability shall be limited to the daily maximum automatic add value amount as stipulated by us from time to time.

To Cancellation of the AMS Account.

As the AMS Account is replaced by another account,
As the AMS Account is replaced by another account,
As the AMS Account Indider, you agree that if the AMS is cancelled or the AMS Account is replaced by another account, we are authorised, but are not obligated, to revoke the authorisation set out in the declaration section of this application form for and on behalf of you.

Return of Personalized Octobus

You agree that we are entitled to deduct HK\$10.00 (or such other reasonable amount as we may determine from time to time) as the refund hardling fee from the deposit when your etrum your Personalized Octobus to us.

SC: CH:				
Uncollected Personalized Octopus (a) Following the approval of your application for a Personalized Octopus and AAVS, you will be notified how to collect your Personalized	申請八達通自動增值服務之客戶必須於此欄簽署。 Applicant must sign here for Personalised Octopus Card Application.			
Octopus, (b) If you do not collect the Personalized Octopus within six months from the notification, we shall destroy your Personalized Octopus, and forfelt the deposit and any remaining value stored in your Personalized Octopus.	自動增值服務賬戶持有人聲明 Declaration by AAVS Account Holder			
10. <u>Personal Data</u> It is necessary for each of the Applicants to provide his/her personal data to us in connection with obtaining the AAVS and the Personalized Octopus, If any Applicant falls to provide any information required in this application form, we may not be able to make available the AAVS or issue a Personalized Octopus for his/her use.	本人聲明及確認,本申請表內提供的一切資料就本人所知所信均屬真實、準確及完全。本人並			
soor a reholitaction collapse in managers. By signing this application form, each of the Applicants agrees that he/she has read, understood and agreed with the notice relating to the Personal Data (Phiazy) Ordinance contained in clauses 33 to 40 of the ANIS Agreement. 11. English Version Pervals	確認會就使用自動增值服務及/或八達通卡遵守本申請條款、自動增值協議及發卡條款。作為自動增值服務賬戶持有人,本人同意為申請表乙部的每項自動增值服務及/或個人/達通卡之申請向八達通卡有限公司缴付所有有關費用。本人授權大新銀行依照八達通卡有限公司不時給予大新銀行之指示而向八達通卡有限公司付款。本人承諾遵循大新信用卡持卡人合約償付大新銀行。 I hereby declare and confirm that all information in respect of me provided in this application form is			
In case of any discrepancy between the English and Chinese versions of these Terms, the English version shall prevail.				
甲部 ── 自動增值服務賬戶持有人資料 Section A - AAVS Account Holder Information				
身份證上的 <u>英文</u> 姓名 Name (English) 中文姓名 Name (Chinese)	true, accurate and complete to the best of my information, knowledge and belief. I also confirm that I agree to be bound by the Terms, the AAVS Agreement and the Conditions of Issue in the use of the AAVS			
香港身份證號碼 / 護照號碼 性別 男 女 Hong Kong Identity Card / Passport Number Sex	and/or the Octopus. As the AAVS Account Holder, I also agree to be liable for all fees associated with the application by all the Applicants in section B in respect of the AAVS and/or the Personalized Octopus			
出生日期 日 月 年 電郵地址 Date of Birth DD MM YYYY Email Address	as set out herein. I authorise Dah Sing Bank to pay Octopus Cards Limited in accordance with such instructions as it may receive from Octopus Cards Limited from time to time. I promise to reimburse			
聯絡電話 (住宅) (公司) (流動電話) Contact Tel. No.: (Home) (Office) (Mobile)	Dah Sing Bank subject to and in accordance with the Dah Sing Credit Card Cardholder Agreement.			
大新銀行信用卡號碼: Dah Sing Bank Credit Card Number: (只適用於現有大新銀行信用卡客戶 Applicable for existing Dah Sing Bank Credit Cardholder only)				
乙部 — 申請自動增值服務及/或個人 <i>/(達通卡</i>				
Section B - Applications for Octopus Automatic Add Value Service and/or Personalised <i>Octopu</i> s				
此部份只供自動增值服務服戶持有人填寫。 This sub-section is to be completed by the AAVS Account Holder. 本人欲以現持有之 <i>八速鄉午</i> (編錄為 ()) 。 中請自動增值服務及 選擇每次6 自動增值服務為 HK\$250 (#爾下平爾定鄉 - #行章為爾下爾摩莎/音樂母母 + #K\$250) Would like to apply for the AAVS using my Octopus (serial number (())) . My desired amount for every auto-reload transaction is HK\$250 HK\$250 #K\$250 # # #K\$250 # #K\$250 # # #K\$250 # # #K\$250 # # # # # # # # # # # # # # # # # #	X 申請人簽署 日期 Signature of Apolicant Date			
* 八達灣子背面右上角之編號 * Serial number is shown on the top right corner of the back of Octopus. 或 or				
□本人欲申請個人/I推勝-F及自動增值服務及環境署次自動增值定額為□ HK\$500 □ HK\$50 (/世間下可報度學 - 年方倉庫用標準公司的 # HK\$500 □ HK\$500	注意事項 Important Notice 注意:為確保閣下之申請可獲迅速辦理,請細查下列各文件副本是否一併交回, 並於下列空格內加上「/」號以茲註明。			
個人 <i>八達通卡</i> 取卡地點 Personalised <i>Octopus</i> Collection Point	Note: To ensure prompt processing of your application, please check if copies of the following			
大新銀行會以專函通知賬戶持有人領取所有經此申請表申請之個人// <i>建通卡</i> 。請選擇下列其中一間大新銀行分行,親身領取所有個人// <i>建通卡</i> 。(請在所選分行旁之方格內加上「 / 」號)	documents are enclosed and put a "√" in the appropriate box(es). □ 閣下之香港電腦學會會員卡或證書			
All new Personalised Octopus are to be collected by the AAVS Account Holder. Dah Sing Bank will notify the AAVS Account Holder by mail when the Personalised Octopus are ready to be collected. Please choose one of the below Dah Sing Bank branches. (Please put a "V besides the selected branch)	图下之皆总电脑字盲盲員下现超音 Your HKCS Membership Card or Certificate			
大新銀行分行 Dah Sing Bank branches	□ 閣下及附屬卡申請人 (如適用) 之香港身份證/護照 Your HKID Card/Passport and that of any Supplementary Card Applicant(s)			
香港區 Hong Kong Island 「香港仔分行 Aberdeen Branch (001) 「朝護灘分行 Causeway Bay Branch (002) 「中馬分行 Central Branch (003) 「告土打選分行 Gloucester Road Branch (005) 「助馬地分行 Happy Valley Branch (043) 」 金銭海宮中心分行 Admirally Branch (044) 「上現分行 Sheung Wan Branch (046) 「質実費分で Sheung Wan Branch (010) 「古場咀分行 Shek Tong Tsui Branch (011) 「古港町分行 Admirally Branch (010) 「計算分分 (Aunyr Bay Branch (010) 「動魚涌分行 Ounry Bay Branch (010) 」 出角分行 North Point Branch (005) 「動魚涌分行 Ounry Bay Branch (018) 「物色」	□ 附有閣下姓名、賬戶號碼及薪酬之最近銀行月結單/存摺;或最近之薪俸税單;或最近1個月之糧單 Latest bank statement / passbook showing your name, account number and salary entry; OR latest income tax demand note; OR latest 1 month's payroll slip			
九龍區 Kowloon 「紅磡分行 Hung Hom Branch (015)	□ 閣下之商業登記及利得税單 (適用於自資經營之申請人) Your Business Registration Certificate & profit tax demand note (for self-employed applicant)			
□ 律福花園分行 Telford Garden Branch (023) □ 土瓜薯分行 Tokwawan Branch (024) □ 決別日分行 Ismishatsul Branch (025) □ 將軍澳新蘇級分行 Tseung Kwan O Metro City Branch (036) □ 美孚郭朝分行 Meir Foo Sun Chuen Branch (047) □ 深水埗分行 Shamshuipo Branch (048) □ 將軍澳分行 Tseung Kwan O Branch (051)	□ 閣下最近3個月之現居住址證明,例如:電費單或銀行月結單 Your latest 3-month residential proofs e.g. electricity bill or bank statement			
新界區 N.T. □	若閣下為非在職學生,請附上閣下之學生證。 If you are a full-time student, please also attach a copy of your student ID Card			
□ 荃灣分行 Tsuen Wan Branch (037) □ 華明學分行 Wah Ming Estate Branch (038) □ 東海東普城分行 Chygate, Tung Chung Branch (040) □ 馬鞍山廣場分行 Ma On Shan Plaza Branch (042) □ 天水鹽陨富分行 Tis Shuì Wal Chung Fu Branch (045) □ 大廠分行 Tai Wai Branch (049) □ 上水分行 Sheung Shui Branch (050)	所有文件(包括此申請表)恕不退還。 Documents supplied (including this application form) are not returnable			

Applicant must sign in this section.

聲明及協議 Declaration and Agreement

登:大新銀行(*銀行*) To: Dat Sing Bank (the 'Bank')
本人/吾(等) 證實上述資料及協議 Declaration and Agreement
数: 大新銀行(*銀行*) To: Dat Sing Bank (the 'Bank')
本人/吾(等) 證實上述資料及提供之所有文件全部確實無說,並同意授權銀行向任何方面查證。本人/吾(等) 同信任此申請中醫系作出低假療还意圖欺騙,本人/吾(等) 可能會交預刑事檢控。本人/吾(等) 同意授權銀行將本人居(等) 之義科交予任何信宜服務機構或財務機構或從注整取有關資料以作信貸審查用途。本人/吾(等) 自由必須向稅提供以上要求的資料以供與行成理本人/吾(等) 之申請。老本/吾(等) 持能的敵行提供上述或科別銀行可能不接受本人/吾(等) 之申請。如本人/吾(等) 與銀行之董事或權員有任何期關關係,本人/吾(等) 定當別則銀行可能不接受本人/吾(等) 之申請。如本人/吾(等) 與銀行之董事或權員有任何期關關係。本人/吾(等) 定當別划銀行可能不接受本人/吾(等) 之申請。如本人/吾(等) 與銀行之董事或權員有任何期關關係,本人/吾(等) 定當數型給金人/吾(等) 或人/吾(等) 可接賴银行之信用未至序/服务部要求查閱及更水物定上述資料和銀行有權收取手續費。本人/吾(等) 或人/吾(等) 明白並同意銀行程標數率人/吾(等) 定當別出給本人/吾(等) 等」。本人/吾(等) 明白地同意銀行程度與卡本人/吾(等) 是以其他文件及申继代申请加入海及提供申 由。本人/吾(等) 即成者服務。本人/吾(等) 可由人/吾(等) 利用人/吾(等) 即以由于新吾治電腦學會信用七字整定為及现金透文之年是分別為24%及30%。根據銀行營運守則採用淨現低法計算、零售な易及企查技之主要分別為24%及30%。根據銀行營運守則採用淨現低法計算、零售な多及企業支之年是分別為24%及30%。根據銀行營運行則採用淨理低活計算、零售企業及及企業支之年度學》本人/吾(等) 即自由之局等銀行可能用本人/吾(等) 對成之人/百(等) 可由之同意銀行相信及席域情況所修訂本卡之後/周報/報入者任(等) 再發用人/吾(等) 至中未/吾(等) 在中國成財務機構之實款(包括信用下及其他實別、經費日為所與有財務發展的之/報人與有財務發出之信何表面財務機構之實款(包括信用下及其他實別、經費自由的財務企業的財務機構之實就(包括信用下及其他實別、經費自由的財務企業的財務機構之實款(包括信用下及其他實別、經費自由的財務企業的財務機構之實款(包括信用下及其他實別、經費自由的財務企業的財務機構之實施、包括信用下及其他實別、經費自由的財務企業所以實施企業的財務機構之實施、包括信用下及其他實施政務企業的財務機構之可能(包括信用下及其他實施) 可能的財務企業的財務機構之實施、包括信用下及其他實施、日本人自由的財務,與於日本人自一等(等)在於日本人自一等(等)在於日本人自一等(等)在於日本人自一等(等)在於日本人自一等(等)在於日本人自一等(等)在於日本人自一等(等)在於日本人自一等(等)在於日本人自一等(等)在於日本人自一等(等)在於日本自一等(等)在

款及章則及本人/吾(等)承認及同意不論本人/吾(等)之申請其後遭撤回或拒絕與否,銀行可根據不時給予客戶"有關客戶資料的客戶通知"作所指定的用途及向指定人士披露所有由本人/吾(等)應銀行之要求而提供有關本人/吾(等)之

X 主卡申請人簽署 Signature of Principal Card Applicant	日期 Date
X 附屬卡申請人簽署 Signature of Supplementary Card Applicant	日期 Date

For RCD Use Only

DEC	SIG1				SIG2	Cash Ratio
	FULL	Υ	/	N	CC	

Branch Info

BR	SOC	SV
		CC/M736/0806

八達誦自動增值協議



```
1. 本協議於2006年9月1日生效。
個介
2. 本自動物////
         本白影增值協議乃廣下(即本公司自影增值服務的使用者,不論是八組命/持有人或自動增值服務案所持有人,與本公司,八漢唐·卡有限公司,訂立顯於使用本公司自動增值
服務的合动。本公司乃以漢唐·生產是《[層島] 原金林本公司科技的資產品有」,如手號,手機吸及批准等(以下稱為[八組命令]的發行商。
本金鐵點與作品時期已動物服務報,本公司兩個所下海衛務務署,以及曆 字列南公公司和國的發展
          直服務限戶持有人及八烷/df + 持有人為其八烷/df + 中請自動增值服務,本公司將有權向自動增值服務服戶持有人及八烷/df + 持有人收取費用。本公司將會不時難定及公
  自動增值服務展戶持有人及《經經·特有人同章就本公司周向金融機構發出自動增值服務展戶有關的任何指示而蒙受、承受或產生(说乎情况而定)的一切訴訟、決勝、無索、獨令、受養養免母費用及支出向本公司作出獨覆、除非土城最因本公司明顯犯臨所致,則作別論。
 第条・戊戌子
31、 所有自動物服務等か、均養的供給人の指す利益監督、如人は近十持有人根子人は近十、近人は近十度。 禁持有人項之影響ななの。 在本公司役割失补稽去後、本公司
所有在政立的期間(活動期間)之後、政府及停阱能力は近十、本公司局部や特別に対した特別を開始しているが認定と、計・持続な正常と、計・持続な正規を使用、北海特人の近十振発
可保証自動物機能等が持ち込みに対する。 大学の大学の特別は大型の特別は大型の計画を開始しているが開始を対象とはある。
2. 指刺出しており場合があったがで、本のように対しているが必要がある。 は、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のようには、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他のまるは、他の
```

本連絡的を打 機能力を対して、 ・ 10.2 へものでは、 ・ 10.2 へものでは、 ・ 10.2 へものでは、 ・ 10.2 では、 10.2 では、 10

八達通顧客服務熱線: 2266 2222

八達通卡有限公司





、閣下之現居住址證明及有效執業證書。 al proof and valid Annual Practising Certificate.

ī戶口紀錄副本、 f, latest residential

(如適用)之香港身份蠻/護照清晰副本、最近之薪俸稅單/利得稅單/最近三個月之銀行ri HKID Card/Passport and that of any Supplementary Card Applicant(s), your income proof

引上閣下及附屬卡申請人(nclose clear copies of your

Octopus Automatic Add Value Agreement



The Agraement is effective from 1 September, 2000.

The Advancetic Add Vision September, 2000.

The Advancetic

Linear particular of this Agreement's provided for reference only in the your control provided for your control provided mal circumstances, we will make reasonable efforts to ensure that the Automatic Add Value Service is operating, but we cannot guarantee that this will always be the case as it to the Financial Institutions' and Service Providers' own systems and operations as well as network, electrical, climatic and other conditions or circumstances which are beyond

depends on the Financial Institutions' and Service Providers' own systems and operations as well as network, electrical, cumasic a our control.

12. We reserve the right to cancel or suspend your Automatic Add Value Service without specifying the reasons, but we will take reas

200.
We shall be entitled at our sole discretion to limit the amount of value that may be added to the Octopus by the Automatic Add Value Service in any single day or during any period.
We shall be ensurable steps to ensure that our records of the transactions relating to the Octopus are time and accurate. Our records shall be conclusions ensurable steps to ensure that our records of the transactions relating to the Octopus are time and accurate. Our records shall be conclusions ensured to the Octopus to the Add Accurate the Ad

The control of the Company of the Company of the Automatic Add Yolur Service, the same amount in Hong Kong dollars shall be due from the AWIS Account Holder and the Octopus.

1. Holder for to us mendiately.

1. We shall be either to entire the Financial Institution directly or through any financial Institution appointed by us to transfer from the AWIS Account Holder and the Octopus Holder to us at any limit, and the AWIS Account Holder and the AWIS Account Holder and the Octopus Holder and the Octopu

Debendance International Conference on the Conference of the Conference on the Conference of the Conference on the Confe

We find the a run or overage or or novel process. The support of t

and Lisabilities.

It caused for any many statement of the control interest of sion or negligence of the Financial Institution or its employees or agents unless the same is done or omittee

2. Subject to Usaba a stock, we that find to its act of any styre, counce, consecut or seggence are removed amendative and seggence or general segence are segment as easily as a segment of the segment

othermical and emanciated by at those three Drives and emanded and emanciated by a three Drives and emanciated by a three time of three Drives and emanciated by a three time of three Drives and emanciated by a three time of three Drives and emanciated by a three time of three Drives and emanciated by a three time of three Drives and emanciated by a three time of three Drives and expect three Drives and emanciated by a three time of three times to an or the Origina. They appear to the Drives and emanciated by a three time of three times to an or the Origina. They appear to the Drives and emanciated by a three time of the times three times and three to the Drives and expect three times and three Drives and three times and three Drives and thr

To recording the life Colleges service. The rest has not reflected the Colleges service that Personal Data Water entailing to the Personal Data Phinson (Delenance the *Colleges Holder to provide Nather personal data to us from time to time in National Holder and Advanced Holder and the Colleges Holder to unable to provide Nather personal data to us from time to time in the Advanced Advanced Holder entire the Colleges Holder to unable to unable to unable to unable to the Advanced Holder entire the Colleges Holder to unable or unable to unable to unable to unable to unable to the Advanced Holder entire the Colleges Holder to unable to unable to unable to unable to unable to the Advanced Holder entire the Colleges Holder to unable to unable to unable to unable to unable to the Advanced Holder entire the Colleges Holder to unable to unable to unable to unable to unable to the Advanced Holder entire the Colleges Holder to unable to unable to unable to unable to the Advanced Holder entire the Colleges Holder to unable to the Advanced Holder entire the Colleges Holder to unable to unable to unable to unable to unable to the Advanced Holder entire the Colleges Holder to unable to unable to unable to unable to unable to the Advanced Holder entire the Colleges Holder to unable to unable to unable to unable to unable to the Advanced Holder entire the Colleges Holder to unable to unable to unable to unable to the Colleges Holder t It is noticeasily for each of the AMPS Excount Hoose and the LODgop Hooder to provom name promone dise on on war as owner war was a long to the LODgop Hooder to provom name provom dise owner was a long to the LODgop Hooder to provide and to more flower that a may be unable to provide the AMPS Account Hooderwised or the Clotique Hooder with the LODgop Hooder to the LODgop Hooder to provide the LODgop Hooder the LODgop Hooder to provide the LODgop H

All the AND Account holder and the Delice.

If the AND Account holder and the Delice holder is unable or unalling to provide his the personal data to us from time to time in connection with obtaining or confining to use

All the AND Account holder and the AND Account holder are unable to the Delice and the And Account holder and the Long and the AND Account holder and the Control of the And Account holder and the Control of the And Account holder and the Long and the AND Account holder and the Control of the And Account holder and the Long and and t

ye as some and Office.

"Office and to recommend the property of the property

shall terminate when the Automatic Add Value parties accrued prior to the termination.

** Agreement **

Experience

**In Agreement from firms to firm. We shall notify the AND Account helder and the Octoor Holder by giving them written notice of the chargoid or, as we shall all our more of the Agreement from firms to firm. And the AND Account helder and the Colors and the AND Account helder and the AND Account helder and the Colors and the AND Account helder and the AND ACCOUNT ACCOUNT

ANVS Account House and the occupius room.

This Octopus Automatic Add Value Agreement shall be governed by the laws of Hong Kong.

Octopus Customer Hotline: 2266 2222

Octopus Cards Limited